





纪念万隆会议召开六十周年演讲会

主办单位: 国际关系与公共事务学院

时间与地点:

2015年5月21日(星期四)18:00 - 19:30 上海外国语大学(松江校区)图文信息中心西厅

主题:

"重拾万隆精神:展望新形势下亚非国家合作"

议程:

18:00 - 18:50

主持人:房叶臣,国际关系与公共事务学院党总支书记

嘉宾发言:

艾克茜女士: 印度尼西亚共和国驻上海总领事馆总领事

史耐恩先生:印度共和国驻上海总领事馆总领事

郭树勇教授: 国际关系与公共事务学院院长

总结发言:晋继勇副教授

18:50 - 19:30

提问与解答环节

亚非会议,又名万隆会议,于1955年4月18日-24日召开于印度 尼西亚,其中绝大部分与会国为亚非新独立国家。此次盛会旨 在提升亚非各国在经济与文化上的友好往来,共同抵制各种形 式的殖民主义与新殖民主义。









School of International Relations and Public Affairs Welcomes you to a Lecture Panel in Commemoration of The 60th Anniversary of the Asian-African Conference held in Bandung, Indonesia

Time and Place:

Thursday May 21, 18:00 - 19:30 West Hall, Library and Information Center, 1550 Wenxiang Road, Songjiang

Lecture Theme:

"Renewing the Bandung Spirit:

Prospects for Asian-African Cooperation in our Times"

Programme:

18:00 - 18:50

Welcome address: Mr. Fang Yechen, CPC Secretary, SIRPA

Keynote Speeches:

Consul-General of the Republic of Indonesia: Mrs.Kenssy D. Ekaningsih

Consul-General of the Republic of India: Mr.Naveen Srivastava

Dean of SIRPA: Professor Guo Shuyong

Concluding Remarks: Associate Professor Jin Jiyong

18:50 - 19:30

Moderated Question & Answer session

The first large-scale Asian-African Conference, also known as the Bandung Conference was a celebration of Asian and African states, most of which were newly independent, which took place on April 18 – 24, 1955 in Bandung, Indonesia.

The conference's aims were to promote Asian-African economic and cultural cooperation and to oppose colonialism or neocolonialism by any nation.

